

THE MISSING PEACE, PART 4

Peace For Your Family

Pastor Tom Holladay
January 7-8, 2023

“And he will be called Wonderful Counselor, Mighty God, Everlasting Father, Prince of Peace.”
Isaiah 9:6 (NIV)

1. _____ your identity

“But it is no shame to suffer for being a Christian. Praise God for the privilege of being called by His name!”
1 Peter 4:16 (NLT)

“You are members of God’s family.”
Ephesians 2:19 (NLT)

“All of you who were baptized “into” Christ have put on the family likeness of Christ.
Galatians 3:27 (Phillips NT)

“Everyone who calls on the name of the LORD will be saved.”
Romans 10:13 (NLT)

“Glory to God in highest heaven, and peace on earth to those with whom God is pleased.”
Luke 2:14 (NLT)

2. _____ your heart

“You received God’s Spirit when he adopted you as his own children.”
Romans 8:15 (NLT)

“And I will give you a new heart, and I will put a new spirit in you. I will take out your stony, stubborn heart and give you a tender, responsive heart.”
Ezekiel 36:26 (NLT)

“But the Counselor, the Holy Spirit, whom the Father will send in my name, will teach you all things and will remind you of everything I have said to you.”
John 14:26 (NIV)

“Plans go wrong with too few counselors; many counselors bring success.”
Proverbs 15:22 (TLB)

“I pray that from his glorious, unlimited resources he will empower you with inner strength through his Spirit.”
Ephesians 3:16 (NLT)

3. _____ your body

“Then, because so many people were coming and going that they did not even have a chance to eat, he said to them, ‘Come with me by yourselves to a quiet place and get some rest.’”
Mark 6:31 (NIV)

“Whatever is true, whatever is honorable, whatever is right, whatever is pure, whatever is lovely, whatever is of good repute, if there is any excellence and if anything worthy of praise, let your mind dwell on these things.”
Philippians 4:8 (NASB77)

4. _____ your family

“And all of you, serve each other in humility, for ‘God opposes the proud but favors the humble.’”
1 Peter 5:5b (NLT)

“The next day there was a wedding celebration in the village of Cana in Galilee. Jesus’ mother was there, and Jesus and his disciples were also invited to the celebration. The wine supply ran out during the festivities, so Jesus’ mother told him, ‘They have no more wine.’ ‘Dear woman, that’s not our problem,’ Jesus replied. ‘My time has not yet come.’”
John 2:1-4 (NLT)

缺欠的平安 (四) 家庭的平安

霍利德牧師

2023年1月7-8日

「他名稱為『奇妙策士』、『全能的神』、『永在的父』、『和平的君』！」
以賽亞書 9:6 (和合本)

1. 「_____」自己的身份

「若為作基督徒受苦，卻不要羞恥，倒要因這名歸榮耀給神。」
彼得前書 4:16 (和合本)

「你們是上帝家裏的人。」
以弗所書 2:19 (新普及譯本)

「你們受洗歸入基督的，都是披戴基督家族的樣式。」
加拉太書 3:27 (和合本/意譯)

「因為『凡求告主名的，就必得救。』」
羅馬書 10:13 (和合本)

「榮耀歸於在天上至高處的上帝，平安臨到地上他所喜愛的人。」
路加福音 2:14 (新普及譯本)

2. 「_____」自己的心

「你們領受的是上帝的靈，上帝收養你們作了他的兒女。」
羅馬書 8:15 (新普及譯本)

「我要賜給你們一顆新的心，把新的靈放在你們裏面。我要除去你們剛硬頑固的心，給你們一顆溫柔受教的心。」
以西結書 36:26 (新普及譯本)

「但保惠師，就是父因我的名所要差來的聖靈，他要將一切的事指教你們，並且要叫你們想起我對你們所說的一切話。」
約翰福音 14:26 (和合本)

「缺乏忠告，計劃失敗；謀士眾多，事必成功。」
箴言 15:22 (新普及譯本)

「我祈求上帝藉着他的靈，以他的榮耀、無限之源使你們的內心剛強起來。」
以弗所書 3:16 (新普及譯本)

3. 「_____」自己的身體

「耶穌就說：『我們自己去一個僻靜的地方休息一下吧！』他這麼說是因為來往的人太多了，耶穌和使徒連吃飯的時間都沒有。」
馬可福音 6:31 (新普及譯本)

「凡是真實的、可敬的、公義的、清潔的、可愛的、有美名的，若有甚麼德行，若有甚麼稱讚，這些事你們都要思念。」
腓立比書 4:8 (和合本)

4. 「_____」自己的家人

「大家都要謙卑地彼此服侍，因為上帝抵擋驕傲的人，卻喜歡謙卑的人。」
彼得前書 5:5 下 (新普及譯本)

「第二天，加利利的村莊迦拿有一個婚宴。耶穌的母親在那裏，耶穌和門徒也被邀請了。席間，酒喝光了，耶穌的母親告訴他：『他們沒有酒了。』耶穌說：『婦人啊，這事與我們無關，我的時候還沒有到。』」
約翰福音 2:1-4 (新普及譯本)